
Proces-verbal
Încheiat În şedinţa extraordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 02 iunie 2009, orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 48 de consilieri din
cei 55 de consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul viceprimar Raicu
Mircea, domnul Secretar General Tudor Toma, domnul Mihai Cristian
Atănăsoaei Prefectul Municipiului Bucureşti.

Au fost invitaţi să participe directorii aparatului de specialitate al
Primarului General, presa şi televiziunea.

La şedinţă au fost absenţi următorii consilieri generali: Alexe Florin
Alexandru, lovici Victor Teodor, Meran Dan, Popescu Costin Adrian,
Roşeţi George Adrian, Stan Nicuşor, Untaru Virgil.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am să dau citire unor adrese În atenţia Consiliului General.
Prin adresa nr. 832696/25.05.2009, Înregistrată la Direcţia

Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 1617/27.05.2009, SC.
RAUMPLAN DESIGN S.R.L. solicită să nu fie aprobată documentaţia
pentru Planul Urbanistic Zonal - str. Gh. Ionescu Siseşti nr. 244-246,
sector 1, Întrucât există neclarităţi În ceea ce priveşte documentaţia de
urbanism (prin avizul Comisiei Tehnice de Urbanism şi Amenajarea
Teritoriului s-a stabilit un drum de interes public pe proprietatea din
strada Gh. Ionescu Siseşti nr. 238A-238B-238C, număr cadastral 25171,
cu suprafaţa de 1207 mp).

Prin adresa nr. 3032/6/29.05.2009 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. sub nr. 1652/01.06.2009
Primăria sectorului 4 solicită În urma sesizării Asociaţiilor de Locatari de
la blocurile E18, E16, F19, F18, A11, A19, V5 din strada Covasna /
Aleea Dorohoi anularea Hotărârii C.G.M.B. nr. 195/08.09.2005 privind
atribuirea În folosinţă gratuită a terellului situat În strada Covasna / Aleea
Dorohoi, sector 4, În suprafc:ţ~~~966 mp pentru realizarea unei biserici
ortodoxe. 1;. /.- .
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De asemenea, În adresă contestatarii sustin că nu sunt de acord
cu amplasarea Iăcaşului de cult În zonă deoarece cea mai apropiată
biserică se află la 100 mp de blocurile menţionate mai sus.

Prin adresa nr. 3023/6/28.05.2009 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. sub nr. 1653/01.06.2009
Aparatul Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne Înştiinţează că instanţa de
contencios adminstrativ a Tribunalului Bucureşti, prin sentinţa pronunţată
În data de 19.05.2009 În dosarul nr. 33772/3/2008, a dispus anularea
Hotărârii C.G.M.B. nr. 136/25.03.2008 privind aprobarea PUZ str.
Alexandru Constantinescu nr. 17, sector 1.

Prin prezenta vă aduc la cunoştinţă, adresa domnului Chelaru -
Gui Dumitru Înregistrată la Primăria Municipiului Bucureşti cu nr.
834364/01.06.2009, formulată În numele proprietarilor din imobilul situat
În strada Clucerului nr. 57A, sector 1 Bucureşti prin care sesizează
faptul că Primăria sectorului 1 a eliberat Autorizaţia de Construire cu
Încălcarea prevederilor Avizului PUZ - str. Stolnicului nr. 6 - 8 - 10
aprobat prin Hotărârea C.G.M.B. nr. 217/08.05.2008, iar investitorii nu
au respectat prevederile Autorizaţiei de Construire, astfel că În zonă, În
caz de necesitate, nu se mai poate interveni cu mijloace de stingerea
incendiilor sau de intervenţie la Înălţime.

Toate documentaţiile citite vă stau la dispoziţie la secretariatul
Consiliului General.

Doamnelor şi domnilor consilieri Întrucât trebuie votat procesul
verbal al şedinţei din data de 27 mai, v-aş ruga sa luaţi loc ca să putem
număra voturile. Rog secretariatul să Îmi comunice Încă o dată numărul
consilierilor prezenţi. În sală sunt prezenţi 43 de consilieri generali.

Vă supun spre aprobare procesul verbal Încheiat În şedinţa
ordinară a Consiliului Genreal al Municipiului Bucureşti În data de 27 mai
2009,orele 13,00. - - --- ..

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
1 vot (Purcărea S.).

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Bună ziua. Bine aţi venit la şedinţa extraordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data de 02 iunie 2009, orele 13,00.
Vă rog să luaţi loc În sală şi toţi cei care nu au legătură cu şedinţa

să se deplaseze În spatele sălii pentru a uşura operaţiunea de numărare
a voturilor.

Avem un proiect de ordine de zi, cu 20 de puncte pe ordinea de zi
propusă Aş vrea să ştiu dacă sunt amendamente sau completări la
ordinea d zi propusă?",';;~~(;, ',:~~'~,., t>~~.:.('~.,_-..~I . "'.,
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Domnul consilier general Gâg- Deac Ioan
Stimaţi colegi, pe ordinea de zi la punctul numărul 10 referitor la

proiectul de hotărâre privind transmiterea unor corpuri din imobilul situat
În Calea Giuleşti nr.16, sector 6, din administrarea Teatrului Odeon În
administrarea Operei Comice pentru Copii, este un proiect care din
păcate nu a venit Încă În comisia de cultură, fapt pentru care vă solicit
amânarea acestui proiect, sigur că trebuie rezolvată Opera Comică
pentru Copii şi sper să găsim toate soluţiile necesare dar În momentul de
faţă nu există avizul legal de obţinut de altfel de la comisie. Deci vă
solicit scoaterea lui de pe ordinea de zi.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Înţeleg că solicitaţi scoaterea lui de pe ordinea de zi şi amânarea

punctului 10.
Dacă mai sunt alte amendamente?

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Nu am un amendament, am o Întrebare. În materialele pe care eu

le-am primit nu există punctul 17 cu alocarea sumelor la bugetul
sectoarelor. Există acest material la dumneavoastră şi nu l-am primit eu?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Deci nu aveţi punctul 17 şi propuneţi amânarea?

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Nu propun amânarea. Dacă materialul există, pot să-I consult, dar

dacă nu există atunci nu ştiu ce să fac.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule Purcărea, este propunerea exclusivă a primarului ...

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Eu nu vreau să propun amânarea acestui proiect, numai am pus o

Întrebare.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am reţinut punctul dumneavoastră de vedere.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Solicit ca pe

interpelări~

j

introdus la punctul O, punctul
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Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Referitor la punctul 17, aş vrea să vă propun scoaterea lui de pe

ordinea de zi având în vedere că pe data de 13 se va judeca pe fond
contestaţia sectorului 1 şi până atunci, vă rog să îl scoatem de pe
ordinea de zi să vedem ce anume se hotărăşte în instanţă. Vă
mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
De asemenea la ordinea de zi propusă am şi eu câteva

amendamente. Propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 1,
amânarea punctului 1. De asemenea vă fac propunerea ca punctele 8 şi
18 să fie discutate la finalul ordinii de zi.

--_Mai suoLşi alte amendamente sau completări la ordinea de zi
p"ropusa'rNu -mai "sunt.

Supun la vot propunerea domnului Raicu de a amâna punctul 17.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?

1 vot (Purcărea S.).
Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Avem o altă propunere a domnului Dincă, aceea de a introduce pe
ordinea de zi punctul interpelări.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Avem de asemenea propunerea mea de a scoate de pe ordinea de
zi şi de a amâna punctul numărul 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
1 vot (Purcărea S.).

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

Vă supun la vot, propunerea de a discuta punctele 8 şi 18 la finalul
ordinii de zi.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Aceste proiecte vor fi discutate la sfârşitul ordinii de zi.

Mai avem propunerea domnului Gâf- Deac Ioan .... , vă rog faceţi
propunerea ca şi punctul 13 să se discute la sfârşit?

Vă fac propunerea ca şi punctul 13 să se discute la sfârşit.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?

1 vot (Purc- a S.).-
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Bun. Avem propunerea domnului Gâf- Deac Ioan, aceea de a
scoate de pe ordinea de zi punctul 10 referitoare la Teatrul Odeon.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? 3 voturi
(Prioteasa D, Pop R., Crucea nu E), abţineri? 1 vot (Raicu M.).

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

Domnul consilier general Pop Romeo
Acest proiect este iniţiativa mea proprie şi acest lucru trebuia

rezolvat În şedinţa de astăzi. Are aviz de la juridic şi de la patrimoniu, nu
ştiu de ce s-a scos de pe ordinea de zi, este un proiect În regulă, nu ştiu
de ce comisia de cultură nu l-a luat În discuţie, am discutat cu domnul
preşedinte Voicu şi a fost de acord cu acest proiect, cu utilitatea acestui
proiect, şi nu Înţeleg de ce el a fost scos de pe ordinea de zi. Domnule
preşedinte pentru acest fapt eu voi părăsi această şedinţă şi vă rog să
mă treceţi absent.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Romeo Pop, comisia de cultură a dat aviz nefavorabil.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnule preşedinte, domnilor colegi, la comiSia de cultură nu a

venit materialul respectiv pentru punctul 10, este o situaţie neclară cu
Teatrul Giuleşti, dat fiind faptul că teatrul este Închiriat, Încă până la
sfârşitul anului 2010. Clădirea este Într-o stare de degradare avansată şi
deocamdată nu avem o opinie vis-a-vis ..., nu am văzut nici documentele
şi o amânăm pentru data viitoare, oricum teatrul nu poate funcţiona de
mâine dacă o votăm azi. Deci să lămurim exact situaţia, să o clarificăm
iar la comisia de cultură domnule preşedinte nu a venit materialul şi ştim
foarte bine că .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am reţinut punctul de vedere, vă rog domnul Pop dar haideţi să nu

mutăm discuţia aceasta Înainte de a vota ordinea de zi. Domnul Pop la
interpelări aveţi ocazia să răspundeţi.

-Ia ora 13.47 domnul consilier general Pop Romeo Teodor a plecat-

Avem o ordine de zi propusă şi amendată, vă propun spre
aprobare ordinea de zi aşa cum a fost ea amendată şi completată.

Cine este pentru? majoritate d~_ voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi. .,<'~:(\·Ii·>·.

Ordinea de zi a fost adoptată. "'-._-.,',
> ';f;:' I.•.~ '\
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Domnul consilier general Dincă Dumitru
Domnule preşedinte, domnule prefect, domnilor colegi, stimat

auditoriu din public, nu ştiu câţi ştiu Însă anul acesta pe 15 iunie se
împlinesc 120 ani de la moartea marelui poet Mihai Eminescu. De aceea
domnilor care sunteţi În sală că sunteţi directori, că sunteţi orice sunteţi
aveţi obligaţia, cel puţin să faceţi linişte când se vorbeşte despre
Eminescu. Domnule preşedinte, vă rog luaţi măsuri ..... ,obligaţia
dumneavoastră În calitate de preşedinte este aceea de a-i chema la
ordine pe toţi cei care sunt În sală, eu nu pot să nu ţip, atât timp cât aici
vin oameni care vorbesc altceva. Nu doresc sa Îmi daţi mie respect,
doresc să daţi respect lui Eminescu, domnule presedinte. Iată cum ne
respectăm valorile, iată cât de mult dorim hrană pentru suflet şi pentru
minte. Vrem mâncare de alt soi cu e-uri, cu orice, numai cultură, numai
civilizaţie nu dorim. Eu sunt oripilat de felul În care se petrec lucrurile cel
puţin În această sală. Doamnelor şi domnilor, pentru că după cum am
spus, anul acesta se Împlinesc 120 de ani de la moartea marelui poet
naţional Mihai Eminescu, propun Consiliului General al Primăriei
Capitalei, Primarului General să organizeze evenimente demne de
măreţia acestui moment şi mai mult de prestigiul şi măreţia poetului
naţional Mihai Eminescu. Domnilor, Mihai Eminescu dacă ar fi trăit astăzi
probabil că am fi avut acelaşi spirit. Din punctul meu de vedere şi nu
numai al meu, Mihai Eminescu este poetul revoluţionar, poetul patriot,
poetul dragostei şi poetul filosof. Este, dacă vreţi, cel mai bun produs al
tuturor timpurilor În ceea ce priveşte poezia. Am citit undeva stimaţi
colegi şi stimat auditoriu că mihai Eminescu a fost comparat cu marele
Goethe, poezia lui este de o calitate excepţională, din punct de vedere
calitatin noi trebuie să fim mândri că se ridică la valoarea şi la nivelul
poeziei lui Goethe. În scurta viaţă pe care a avut-o, Mihai Eminescu a
fost un om, un poet şi un remarcabil intelectual de atitudine. Amintiţi- vă
datorită derapajelor pe care societatea, În timpul său le avea că a
devenit un critic extrem de exigent al tuturor relelor din timpul său şi
pentru a scoate În evidenţă cât mai bine epigonismul societăţii În care
trăia, non valorile care se afirmau În acea perioadă, Mihai Eminescu,
marele poet al românilor a scris o serie Întreagă de poezii care au avut
darul sa mişte nu numai societatea de atunci dar şi societatea care a
urmat, şi eu sunt convins că Mihai Eminescu, oameni buni, nu moare În
această sală. Mihai Eminescu va dăinui În vecii vecilor pentru că
valoarea nu moare niciodată. Permiteţi-mi să dau citire câtorva versuri
din marele poet naţional Mihai Eminescu:

" La un semn, un ţărm de altul, legând vas de vas, se leagă,,,,,.,.,;~·~"
Şi În sunet de fanfare trece oastea lui Întreagă;.;,J?:,·;""

,;
Ieniceri, copii de suflet ai lui Allah şi spahii
Vin de-ntunecă pămân ul la Rovine În câmpii;



Răspândindu-se În roiuri. Întind corturile mari ...
Numa-n zarea depărtată sună codrul de stejari.
Iată vine-un sol de pace c-o năframă-n vârf de băţ.
Baiazid, privind la dânsul, ÎI Întreabă cu dispreţ:
- Ce vrei tu?
- Noi? Bună pacel Şi de n-o fi cu bănat,
Domnul nostru-ar vrea să vază pe măritul Împărat.

La un semn deschisă-i calea şi s-apropie de cort
Un bătrân atât de simplu, după vorbă, după port.
- Tu eşti Mircea?
- Da-mpărate'
- Am venit să mi te-nchini,
De nu, schimb a ta coroană Într-o ramură de spini".

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Dincă, am preluat mesajul dumneavoastră.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
" - Orice gând ai, Împărate, şi oricum vei fi sosit,
Cât suntem Încă pe pace, eu Îţi zic: Bine-ai veniti
Despre partea Închinării Însă, Doamne, să ne ierţi;
Dar acu vei vrea cu oaste şi război ca să ne cerţi,
Ori vei vrea să faci Întoarsă de pe-acuma a ta cale,
Să ne dai un semn şi nouă de mila Măriei tale ...
De-o fi una, de-o fi alta ... Ce e scris şi pentru noi,
Bucuroşi le-om duce toate, de e pace, de-i război."

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Dincă, haideţi că suntem În şedinţă, vă mulţumim mult.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Domnule preşedinte, domnilor colegi, am rugămintea la

dumneavoastră dacă În sufletul dumneavoastră nu există acel zvâc care
să vă facă să ÎI iubiţi pe Eminescu, lăsaţi ceilalţi oameni din această ţară
să-I iubească şi să-I aprecieze Faptul că mă Întrerupeţi, faptul că mă
Împiedicaţi, nu mă doare, pe mine puteţi să mă bateţi, să mă Înjuraţi, să
mă daţi afară din sală dar nu ÎI jigniţi pe Eminescu, nu faceţi ca omul cel
mai valoros al acestui neam să cadă În derizoriu Într-o sală În care nu
sunt altceva decât urmaşi ai lui Decebal şi ai lui Traian.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Dincă. haideţi să ne apropiem de final mai sunt ŞI alti

colegi ....

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Vă anunţ pe cei care sunteţi cu camerele de luat vederi să vedeţi

cum stau lucrurile şi dacă se poate să arătaţi felul În care Eminescu este
apreciat pentru că asta nu Înseamnă decât o dezaprobare chiar dacă nu
este făcută făţiş. Nu mai vorbesc de geniul poetului Eminescu, care a
găsit În cuvinte puţine să exprime ceea ce niciun poet În această lume
nu a reuşit să releveze cu atâta sensibilitate şi cu atâta raţiune aşa cum
a făcut-o Eminescu În primele două strofe ale poeziei Luceafărul. Vă rog
atenţie pentru că este .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Dincă În secunda aceasta duceţi În derizoriu şedinţa şi pe

Eminescu. Vă rog să ne oprim aici, am preluat mesajul dumneavoastră.

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Stimaţi colegi staţi un an, doi, trei, patru În acest consiliu, veniţi şi

participaţi la şedinţe, unii mai mult, alţii mai puţin, unii se ştie cum, alţii nu
se ştie cum, iar când vine vorba de Eminescu dacă ÎI evocăm, dacă
Încercăm ca Într-un sfert de oră, 20 de minute să aducem vorba despre
el, să recităm câteva versuri din această mare minune pe care
Dumnezeu ne-a dat-o nu suntem capabili să Înţelegem şi să ascultăm.

Eu vă mulţumesc, dar să ştiţi că pentru mine Eminescu valorează
de un milion de ori mai mult decât valoraţi dumneavoastră.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule preşedinte, domnule viceprimar, fără Îndoială momentul

prezentat de colegul nostru Dincă a fost unul emoţionant, deşi cred că ar
fi trebuit să ÎI discutăm după ce parcurgeam ordinea de zi, după ce
rezolvam problemele pe care le au bucureştenii. Să Înţeleg că am
rezolvat problema parcări lor, a semafoarelor, astrăziior, a lucrărilor etc.
Fără Îndoială este şi acesta un moment, a avut de spus ceva dar cred că
ne-am Întins puţin cam mult, drept pentru care revenim la ceea ce
vroiam să vă spun concret, ştiţi că am dat o hotărâre a Consiliului privind
activitatea taximetriei În Bucureşti. Aş vrea ca dumneavoastră În calitate
de viceprimar să chemaţi de la Direcţia de Transporturi pe responsabilii
care nu au postat pe site proiectul de hotărâre pe care i-am convenit
Împreună, inclusiv cu colegii dumneavoastră de aici din PD-L şi la
ultimaşedintă i-am spus dom,r:1UluiPrimar General Oprescu că ar trebui

, ,4'--·' '.

să fie cert ţi aceşti dOrT)flr;'pentru,că ne batem joc de aceşti oameni care
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aşteaptă de un an şi ceva, au de plătit leasinguri la maşini. au copii, au
familii, au cheltuieli de întreţinere şi celelalte probleme. Mi se pare
aberant ca cineva din executiv să nu ţină cont de ceea ce recomandăm
noi şi de ceea ce întreprindem noi ca şi proiect de hotărâre şi aş dori să
primesc un răspuns scris la această interpelare dacă se poate în
calitatea mea de consilier general, de ce nu s-a postat pe site, de ce nu
s-a făcut nici astăzi, nu s-a făcut nici ieri, deşi şedinţa am avut-o
săptămâna trecută.

Referitor la aceste probleme pe care le-am mai spus şi În şedinţa
trecută domnului primar, cred că ar trebui totuşi să dăm dovadă de mai
multă seriozitate şi dacă cei din executiv nu îşi duc la îndeplinire
domnule viceprimar sarcinile, poate că ar trebui să ne gândim foarte
serios dacă mai pot ocupa aceste funcţii pentru că mi se pare destul de
deranjant ca de câteva luni de zile să nu rezolvăm această problemă.
Mai sunt şi altele dar mă opresc aici. Vă mulţumesc.

- la ora 13.50 a venit domnul consilier general Mihăilescu Ion
Bogdan şi domnul consilier general Nicorescu Virgil -

Doamna consilier general Chiriş Mariana
Vă mulţumesc mult, vis-a- vis de colegul meu domnul Dincă, îi

mulţumim pentru tot ceea ce a spus vis-a- vis de Mihai Eminescu, sunt
sigură că absolut toţi colegii mei din Consiliul General sunt de acord şi
au o mică parte din Mihai Eminescu în viaţa de zi cu zi, dar problemele
care sunt pe ordinea de zi ale bucureştenilor sunt şi ele foarte
importante.

Vis-a- vis de Mihai Eminescu vreau să vă aduc aminte că ARCUB,
Împreună cu comisia de cultură organizează festivităţi vis-a-vis de
împlinirea a 120 de ani de la moartea marelui poet. Mulţumesc.

Domnul consilier general Rizoiu Mircea
Domnule preşedinte, stimaţi colegi având În vedere că, comisia de

ONG -uri este văduvită de preşedinte, preşedintele este acum prefect,
v-aş ruga foarte mult să se completeze comisia şi să responsabilizeze
pe cineva care să răspundă de această comisie nu pentru altceva, doar
pentru că este mare nevoie să şi finalizăm căteva lucruri legate de acest
lucru.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Dacă mai sunt alte interpelări. Nu mai sunt. Vom intra pe ordinea

de zi. ~OM":~-'~,
Aş vrea întâi prezenta inainte de a trece la odinea de zi. În.!~~~-~. i

sunt prezenţi 43 de ca sili~ri generali. l (1[3.,,-.,,:,
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La acest punct de pe ordinea de zi am să Îi dau citire: proiect de
hotărâre pentru modificarea H.C.G.M.B. nr.289/2008 privind
constituirea Comisiilor de specialitate ale Consiliului General al
Municipiului Bucureşti.

Care este situaţia? S-a dat un vot şi data trecută şi din nefericire la
momentul validării votului trebuie completate câteva comisii, În sală nu
mai era cvorum. Se pare că mai erau 22 sau 26 de persoane, deci nu a
putut fi validat votul, motiv pentru care astăzi vom repeta votul şi am să
vă rog după ce exercităm votul să aşteptaţi până la numărarea lui.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Domnule preşedinte, dragi colegi, aş vrea să vă reamintesc că În

şedinţa trecută votul a fost exprimat de majoritatea dintre
dumneavoastră, comisia de numărat a numărat voturile, s-a semnat un
proces verbal care trebuia supus validării şi atât, În niciun caz refacerea
votului. Mă simt dator să subliniez acest fapt ţinând cont de faptul că
votul a reflectat voinţa noastră, a celor din această sală contrară voinţei
grupului PDL. Subliniez acest fapt că se face o ilegalitate prin reluarea
acestui vot. Am votat, rezultatul este cel dorit de majoritatea celor care
au introdus buletinul de vot În urnă cu unul dintre cei doi candidaţi tăiat şi
cu ceIălalthU: : ·..· ·- .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, vă referiţi la un punct care nu este pe ordinea de

zi, vorbim de completarea comisiilor de specialitate .

Domnul consilier general Scarlat Horia
Vorbesc de votul de data trecută, unde la această şedinţă trebuia

prezentat procesul verbal şi validarea. Data trecută, la şedinţa trecută nu
a fost prezentat În faţa colegilor consilieri generali rezultatul votului
Întrucât majoritatea era absentă.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, am reţinut, deci aţi pus problema că nu a fost

validat, că a-ţi fi dorit să , nu a putut fi validat. Dacă puteţi
dumneavoastră să Îmi explicaţi ce Înseamnă cuvântul validare vă sunt
recunoscător.

Domnul consilier general Scarlat Horia
S+~·; ~~~ ~"" nu s' '~'e"profes""" oi '"'"'eua'o ii,",",ha~roma-na- :=•....'!! vrpa!!la~1 C1~C1 \"'CI I Ulll ~I I VIUl III ,,",IIIIIU 1 I Il. ....• ..... ..-

doar atât să vă spun foarte clar, În şedinţa trecută a existat un vot şi care
trebuie doar validat a nu e;rx~~votul.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Acel vot trebuia validat În cadrul aceleiaşi şedinţe.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Bun, dar el a fost exercitat. L-aş ruga pe domnul Secretar General

să ne explice foarte clar care este situaţia.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnule consilier, la şedinţa trecută Într-adevăr s-au votat

reprezentaţii consiliului sau executivului În acele comisii. Proiectele de
hotărâre Însă nu s-au votat În integralitatea lor sau aşa cum aţi spus
dumneavoastră a fi validate. Am avut un vot exprimat pe persoane, dar
nu am avut un vot exprimat pentru proiectul de hotărâre datorită faptului
că În sală nu se aflau la Închiderea şedinţei sau Înainte de Închiderea

1. şedinţei decât un număr de consilieri sub numărul prevăzut de lege ca să
putem să avem şedinţă de consiliu. Pe cale de consecinţă nu am avut ce
să validăm. Dacă nu aţi fost În sală, dacă aţi plecat, dumneavoastră
personal ştiu că aţi fost, dar alţii din colegii dumneavoastră nu au fost, de
aceea trebuie reluată procedura votului pentru că acela nu este un
proiect de hotărâre care a fost votat. Nefiind votat din lipsă de cvorum În
integralitatea lui În şedinţa respectivă şi avem şi procesul verbal care
s-a votat trebuie să revin cu proiectul pe noua ordine de zi. Mulţumesc.

Domnul consilier general Gâf - Deac Ioan
Domnul Scarlat vă rog foarte mult pentru că suntem cu toţii oameni

cerebrali şi ocupaţi În general, dacă nu aveţi ce face cu timpul
dumneavoastră, veniţi la mine, ne cunoaştem, vă pun la dispoziţie Legea
nr. 215 şi vă Învaţă acolo cu procedura de vot. Vă rog să nu mai pierdem
vremea să insistaţi pe o chestiune care v-am explicat-o din punct de
vedere legal. Ne pierdem vremea acum cu ceea ce doriţi dumneavoastră
şi În condiţiile acestea vă spun cinstit deja intrăm pe un teren derizoriu.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule preşedinte, domnule Secretar General, cu respect vreau

să vă aduc la cunoştinţă că Legea nr. 215 prevede clar cum se votează,
modalităţile de vot. Noi am votat practic prin vot secret persoana, s-au
depus buletinele În urnă, urmând ca la sfârşit să se valideze În
integralitatea ei hotărârea. Păi putem face un compromis. Rămân
persoanele pe care le-am votat, vreau să vă spun o chestie că putem
face acest lucru, rămân persoanele pe care le-am votat pe buletinele de
vot ca să nu mai repetăm votul şi votăm după ce parcurgem ordinea de
zi la sfârşit În integralit ~i~t~rârea de Consiliu aşa cum am făcut-o

!.;~"~" '. i
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iniţial. Să refacem votul Înseamnă că de fapt ne anulăm cu votul pe care
l-am dat În şedinţa trecută. Mai consultaţi-vă şi vedeţi că aşa este.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Repet, am avut un proiect de hotărâre care nu s-a votat În

integralitatea lui În data de , la cealaltă şedinţă de Consiliu.
Nefinalizându-se votul eu nu am un proiect de hotărâre valabil. Trebuie
să o iau de la capăt cu atât mai mult cu cât pe ordinea de zi nici nu avem
acele proiecte de hotărâri , s-au semnat, dar nu s-au votat
proiectele În integralitatea lor. În integralitatea lui proiectul de hotărâre nu
a fost votat, deci nu s-a transformat În hotărâre.

Domnul consilier general Rizoiu Mircea
Domnule preşedinte În general tonul face muzica. Mă adresez

celor doi care au avut un schimb nelalocul lui de vorbe pentru că pe
tărâmul argumentelor stăm şi discutăm şi nu pe vorbe aruncate aiurea. Îi
sfătuiesc şi pe unii şi pe a/ţii să facă posibil să comunice cum se cuvine.
Mulţumesc.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Îmi pare rău că nu vreau să vă recit poezii sau alte chestii de acest

gen, Îmi pare rău că, colegul nostru lipseşte În acest moment din sală
pentru că aş fi vrut să Îi explic În mod foarte clar că data trecută În
comisia de numărare şi comisia de validare s-au semnat procesele
verbale care trebuie aduse la cunoştinţă colegilor din Consiliul General.
Ce se Întâmplă cu acele procese verbale? Unde sunt acele procese
verbale? De ce nu ni se comunică rezultatul În scris pe acele procese
verbale?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, dacă solicitaţi să vi se comunice rezultatul În scris

pe acele procese verbale nu este nicio problemă. Secretariatul Tehnic
poate face .

Domnul consilier general Scarlat Horia
Nu, deci rezultatul votului Consiliului General a fost foarte clar.

Rămâne doar să validăm.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, vă rog să faceti În scris această cerere să o

depuneţi la secretariatul Consiliului./~-;'N/~>,,,,
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Domnul consilier general Scarlat Horia
Vreau să Îi amintesc domnului Secretar General ca mal m-am

contrazis cu domnia sa În prima şedinţă .

Domnul Secretar General Tudor Toma
Şi v-aţi dat seama că aţi greşit.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Nu, tocmai asta este, v-am dovedit că aţi greşit dumneavoastră

pentru că Primarul are voie să scoată de pe ordinea de zi orice punct pe
care l-a iniţiat fără să ceară acordul colegilor din Consiliul General şi aţi
pierdut acel pariu cu mine şi aţi mai pierdut un pariu cu mine, aţi pierdut
pariul cu Mogoşoaia În instanţă l-aţi pierdut de data asta.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Este ca şi cum aţi vota un amendament la o hotărâre Într-o şedinţă

şi În a doua şedinţă aţi vota hotărârea În integralitatea ei. Vă daţi seama
că susţineţi o aberaţie juridică şi ne pierdem timpul.

Domnul consilier general Scarlat Horia
-- tncă' u datăsubiiniezfaptul şivreau'să rămână--consemnat--1Fl

procesul verbal că personal am văzut cele două procese verbale
semnate de toată comisia şi rezultatul acestora. Votul a fost 14 voturi
pentru colega de la PSD şi 12 voturi pentru colegul de la PD-L, restul
buletinelor de vot au fost anulate şi vreau să rămână acest fapt scris În
procesul verbal ca pe urmă să vedem ce va fi de făcut, conform legii.

Domnul consilier general Gâf - Deac Ioan
Foarte scurt din partea domnului preşedintelui de la cultură vă

transmite următoarea speţă logică: dacă vă duceţi să vă Însuraţi şi vă
depuneţi actele dar nu vă prezentaţi În ziua Însurătorii nu sunteţi Însurat.
V-aţi depus actele dar nu sunteţi Însurat.

Doamna consilier general Cruceanu Elena
Există un principiu al continuităţii, principiu care se respectă În

instanţă şi aceeaşi datorie o avem şi noi, deci principiul continuităţii ne
obligă se reluăm procedura de vot. La lege mă refeream, sunt principii
generale de la care nu putem abdica.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat vă rog să vă calmaţi, avem reprezentantul

Prefecturii În sală, chiar dom~'lv~f~cţ" este Secretarul General În sală,
dacă vi se pare că se c~~;~-II~gall~ate dânşii sunt În măsură să
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decidă. Pe de altă parte discutăm... ... repet, dacă vreţi citesc din nou
punctul, uitaţi-vă pe ordinea de zi, vorbim de completarea comisiilor de
specialitate despre asta vorbim acum.

Am să fac eu propunerile pentru comisiile de specialitate, este
vorba de o poziţie În cadrul comisiei juridice şi de disciplină, propunerea
a fost domnul Pârvu Gabriel; pentru comisia pentru relaţii cu organizaţii
neguvernamentale şi alţi parteneri sociali propunerea este domnul Murg
Călin; iar pentru comisia pentru relaţia cu Uniunea Europeană o
propunem pe doamna Cristu Irinel. Deci propunerile sunt domnul Pârvu
Gabriel, domnul Murg Călin şi doamna Cristu lrinel pe comisiile
respective. Aş vrea să ştiu dacă mai sunt şi alte propuneri pentru
completarea acestor locuri În comisii. Nu mai sunt alte propuneri.

Am să rog Secretariatul Tehnic să facă buletinele de vot şi am să
vă aduc aminte procedura de vot, vă rog să baraţi cu o linie candidatul

-j\',l: pe care nu ÎI doriţi.
,;~.~1;:

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, practic punctul 2
pentru că 1 a fost scos proiect de hotărâre privind stabilirea
indemnizaţiei membrilor Comisiilor pentru aplicarea OUG nr.68/2008
la nivelul municipiului Bucureşti. Este vorba de comisia pentru
cabinetele medicale. Dacă sunt amendamente sau completări la acest
punct. Nu sunt.

Am să supun proiectul de hotărâre la vot.
Cine este pentru? 26 voturi. Dragi colegi, nu se poate sunt În sală

totuşi, nu se poate, este bătaie de joc, nu s-a Închis votul, suntem cu
mâna sus , deci procedura de vot nu s-a Închis În acest moment
domnule Secretar General. Cer o pauză de consultări de două minute.

I
1..

Domnul Secretar General Tudor Toma
Conform legii nu se poate lua pauză, sunteţi În sală se votează.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Eram la voturile pentru, deci repet suntem la punctul 2 pe ordinea

de zi, am să Îi dau din nou citire pentru ca toată lumea să ştie proiect de
hotărâre privind stabilirea indemnizaţiei membrilor Comisiilor
pentru aplicarea OUG nr.68/2008 la nivelul municipiului Bucureşti.

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Nu se poate, am votat domnul preşedinte, s-a votat s-a consemnat,

deci mai avem Împotrivă şi abţineri.

1-+
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Bine, voturi Împotrivă? O voturi, abţineri? 9 voturi (Giugula D.,

Ţapardel C, Sitaru J., Rizoiu M., Nicorescu V., Boajă M., Nedelcu C.,
Mihăilescu B., Drăghici G.).

Acest proiect de hotărâre nu a fost adoptat.
Vă informez că prin această probă de maximă superficialitate aţi

amânat Încă o dată funcţionarea comisiei pentru cabinetele medicale
care sunt o problemă a Bucureştiului, desigur, asistenţa medicală În
Bucureşti este o . chestie .neşernJlific.ati\lă. penJeu care nu merită să
rămânem 5 minute În sală să acordăm un vot. Mulţumesc. În momentul
acesta cer o pauză de consultări de 5 minute.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi Împotrivă? 1 vot
(Gorodea T.), abţineri? 1 vot (Băcăinţan 1.).

- la ora 14.41 a venit domnul consilier general Duţă Lucian -

Vă fac o propunere, şi anume Comisia de validare să fie una şi
aceeaşi cu Comisia de numărare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Rog comisia de numărare şi validare să se retragă, În spate, şi să
numere votul ca să ÎI putem valida, doamna Nemeş, domnul Giugula,
domnul Gâf- Deac.

- la ora 14.50 a venit domnul consilier general Florescu Dragoş-

Domnul consilier general Stan Ion
La şedinţa de rândul trecut În care am şi luat cuvântul puţin mai

Înainte cu validarea persoanei care a fost desemnată pe buletinul de vot
şi a doua pentru că la un moment dat unii au mai lipsit şi unii nu au fost
atenţi când s-a votat, este vorba de punctul 3 cu comisiile acelea,
punctul 2 de fapt cu comisia cu cabinetele medicale .

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dacă doriţi puteţi să propuneţi o şedinţă de Îndată sau .....

Domnul consilier general Stan Ion
Păi nu, putem să facem acum, să refacem.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Rog comisia de numărare şi validare să prezinte rezultatul votului.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 02.06.2009 pentru modificarea

Hotărârii C.G.M.B. nr. 289/2008 privind constituirea comisiilor de
specialitate ale Consiliului General al Municipiului Bucureşti. Dintr-un
număr total de 37 voturi, au fost anulate O voturi. Pentru domnul Pârvu
Cosmin Gabriel, voturi pentru 32, voturi împotrivă 5. Pentru domnul Murg
Călin, voturi pentru 30, voturi împotrivă 7. Pentru doamna Cristu Irinel
voturi pentru 31, voturi împotrivă 6.

Se declară aleşi în comisiile de specialitate ale C.G.M.B. următorii:
- Comisia juridică şi de disciplină domnul Pârvu Cosmin Gabriel
- Comisia pentru relaţii cu organizaţii nonguvernamentale şi alţi

parteneri sociali domnul Murg Călin
- Comisia pentru relaţia cu Uniunea Europeană doamna Cristu

Irinel

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre pentru modificarea HCGMB

nr.289/2008 privind constituirea Comisiilor de specialitate ale
Consiliului General al Municipiului Bucureşti.

Articol unic: Anexa 2 a Hotărârii C.G.M.B. nr. 289/2008 se
modifică după cum urmează:

1. Comisia juridică şi de disciplină domnul Mircea Valentin se
înlocuieşte cu domnul Pârvu Cosmin Gabriel

2. Comisia pentru relaţii cu organizaţii nonguvernamentale şi alţi
parteneri sociali domnul Atănăsoiae Mihai Cristian se înlocuieşte cu
domnul Murg Călin

3. Comisia pentru relaţia cu Uniunea Europeană Comisia domnul
Mircea Valentin se înlocuieşte cu doamna Cristu Irinel.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind transmiterea terenului cu destinaţia de spaţiu verde situat În
Bd. 1. C. Brătianu nr.1 A, sector 3, În suprafaţă de 2552,18 mp., din
administrarea Administraţiei Lacuri, Parcuri şi Agrement Bucureşti
În administrarea Consiliului Local al Sectorului 3.
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Domnul consilier general Stan Ion
Pentru că au fost discuţii şi să nu interpretăm greşit, am ruga pe

domnul prefect sau secretar general să consemnăm ca şi amendament
"conform legii", deci la proiectul de hotărâre să adăugăm şi conform legii
pentru că dacă terenul este În administrarea fondului de stat şi nu ÎI are
Consiliul General şi noi îl dăm Într-o aşa...., să nu avem probleme şi
dacă există ilegalităţi să le consemnaţi acolo.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Deci, domnul Stan unde vreţi să introduceţi amendamentul? În titlu,

sau În ce articol?

Domnul consilier general Stan Ion
În titlu, da. Este vorba de punctul de la sectorul 3.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Deci, "în administrarea Consiliului Local sector 3, În conformitate

cu legislaţia În vigoare". Mai există vreun amendament la acest proiect?
Nu.

Supun la vot amendamentul domnului Stan, "proiect de hotărâre
privind transmiterea terenului cu destinaţia de spaţiu verde situat În Bd. 1.
C. Brătianu nr.1A, sector 3, În suprafaţă de 2552,18 mp., din
administrarea Administraţiei Lacuri, Parcuri şi Agrement Bucureşti În
administrarea Consiliului Local al Sectorului 3, În conformitate cu
legislaţia În vigoare"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
5 voturi (Purcărea S., Scarlat H., Grigorescu R, Niţu R, Tănase G.).

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre aşa cum a fost amendat ŞI
completat.

Cine este pentru? 40 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 5 voturi
(Purcărea S., Scarlat H., Grigorescu R, Niţu R, Tănase G.) ..

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind transmiterea unor terenuri cu destinaţia de spaţii verzi din
administrarea Administraţiei Lacuri, Parcuri şi Agrement Bucureşti
În administrarea Consiliului Local al Sectorului 6.

Sunt amendamente la acest proiect? Nu.
Cine este pentru? 39 voturLlmpotrivă? O voturi, abtineri? 5 voturi

(Purcărea S., Scarlat H., Grig.?fps~~}~;\'j'Jiţu R, Tănase G.')..
Acest roiect de hotărâre ;rfosLa.d6~?t.
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind acceptarea ofertei de donaţie cu sarcini În favoarea
Consiliului General al Municipiului Bucureşti, formulată de Agenţia
Naţională pentru Locuinţe a terenului În suprafaţă de 6913 mp.
situat În Bucureşti, Intrarea Godeni nr. 16A, sector 6, şi transmiterea
În administrarea Consiliului Local al Sectorului 6, În vederea
realizării străzilor, spaţii lor verzi şi parcărilor.

Sunt amendamente la acest proiect? Nu.
Cine este pentru? 45 voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Din greşeală am sărit un punct de pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind abrogarea HCGMB nr.125/2005 şi transmiterea
Parcului Crângaşi din administrarea Administraţiei Lacuri, Parcuri
şi Agrement Bucureşti În administrarea Consiliului Local al
Sectorului 6.

Sunt amendamente la acest proiect?

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
Aş vrea să ştiu care este Şos. Virtuţii intersecţie cu Splaiul

Independenţei? Sunt trei colţuri nedefinite. Rugămintea mea este să
definim totuşi mai clar, măcar să anexăm o schiţă ceva. Nu există schiţe,
nu ştimex8etee votăm.La·fe! !a-punctu/5nu. sunt deloc definitespaţiil.e
transmise.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Acela a fost un punct care a fost supus la vot, haideţi să rămânem

la punctul 6. Aţi pus o Întrebare, rog pe cineva din executiv să .....
Stimate domn, Întrebarea pe care aţi adresat-o se referă la punctul votat
anterior nu se referă la punctul numărul 6, repet suntem la punctul notat
cu numărul 6, practic cinci pe ordinea de zi pentru că primul punct a fost
scos. Deci, ce spuneţi dumneavoastră este vorba de punctul anterior, de
strada Virtuţii colţ cu Splaiul Independenţei, sector 6.

Mai sunt şi alte amendamente? Nu mai sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Cine este pentru? 40 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 5 voturi

(Purcărea S., Scarlat H., Grigorescu R., Niţu R., Tănase G.) ..
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

c-;
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- la ora 15.00 a venit domnul consilier general Poteraşu Cornel
Constantin -



Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, aşa cum am hotărât
punctul numărul 8 pe ordinea de zi pe care o aveţi În faţă o să fie
discutat la sfârşit după ultimul punct, motiv pentru care vă propun spre
aprobare, proiect de hotărâre privind transmiterea unor suprafeţe de
teren În administrarea Consiliului Local al sectorului 3 pentru
derularea unor proiecte de interes local.

Sunt amendamente la acest punct?

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
La art. 2 avem amplasarea altor unităţi decât cele menţionate la

art. 1 atrage după sine revocarea dreptului de administrare. În continuare
paragraf nou, "se interzice amplasarea de reclame comerciale pe aceste
infochioşcuri şi pe panourile de informare".

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Asta unde să fie? Art. 2 aliniat nou.
Mai sunt şi alte amendamente la acest punct?

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
Domnule preşedinte În expunerea de motive este trecută o

suprafaţă de O,6xO,6 pentru a instala un panou electronic. Poate doar
piciorul panoului. Un panou electronic nu poate avea această suprafaţă.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Am să vă răspund eu la această Întrebare. Este vorba de

infochioşcuri, sunt nişte calculatoare care au În memoria lor informaţii
despre oraş, informaţii utile despre primărie, etc. Ca să poată depune
proiectul de finanţare. pentru că sectorul 3 vrea să ÎI facă pe finanţare
europeană are nevoie să facă dovada dreptului de proprietate asupra
terenului. Aceasta facem noi acum, Îi dăm voie să amplaseze acolo pe
O,6xO,6aşa cum aţi spus dumneavoastră un astfel de infochioşc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Tănase practic nu este un amendament, aţi pus o

Întrebare.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Domnul Raicu vreau să vă Întreb, dacă am Înţeles bine afirmaţia

dumneavoastră. Deci, prin această hotărâre se dă dreptul de proprietate
pentru această suprafaţă?&7-
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Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Nu, m-am exprimat greşit, se dă dreptul de administrare. Deci, face

dovada că are posesia asupra terenului, În administrare.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Nu este vorba de posesie este vorba de administrare.
Bun, deci nu a fost un amendament.
Supun la vot amendamentul domnului consilier Giugula Doru.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?

5 voturi (Poteraşu C., Scarlat H., Grigorescu R., Purcărea S.,
Tănase G.) ..

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre În integralitatea lui.
( Cine este pentru? 36 voturi. Cred că a fost o greşeală de

numărare. Deci, cine este pentru? Eram cu mâna sus. Deci, dragi colegi
vă rog să rămâneţi În sală. 38 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 3
voturi (Purcărea S., Poteraşu C., Tănase G.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind solicitarea către Guvernul României de completare a anexei
la H.G.nr.281/1993, cu modificările şi completările ulterioare, prin
introducerea Teatrului Evreiesc de Stat.

Cine este pentru? 41 voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind transmiterea Parcului Izvor din administrarea Consiliului
General al Municipiului Bucureşti - Administraţia Lacuri, Parcuri şi
Agrement Bucureşti În administrarea Consiliului Local al sectorului
5 şi abrogarea HCGMB nr.163/2005.

Amendamente?

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Aş fi vrut să fac următorul amendament, numai cu respectarea legii

dar am să mă rezum numai la "cu respectarea legislaţiei În vigoare."
Deci după 2005, "cu respectarea legislaţiei În vigoare".
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Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Încă din titlul hotărârii, ca să fie clar că este În conformitate cu

legea şi În corpul hotărârii.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
În titlu şi În corpul hotărârii?

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Sigur.
Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog frumos să formulaţi exact.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
La art. 1 se aprobă transmiterea Parcului Izvor din administrarea

1(' C.G.M. B. - Administraţia Lacuri, Parcuri şi Agrement Bucureşti În
administrarea Consiliului Local al sectorului 5 - Administraţia Domeniului
Public Sector 5, cu respectarea legislaţiei În vigoare.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am reţinut amendamentul.

Domnul consilier general Gorodea Tiberiu Silviu Ioan
Din partea consilierilor sectorului 5, "orice eveniment, acţiune,

Întâlnire, manifestare cu orice specific cultural, gastronomic, electoral,
sindical, comercial, social care presupune participarea, Întâlnirea,
adunarea unui număr de persoane să se poate efectua numai cu acordul
Consiliului General al Municipiului Bucureşti." Depun şi În scris acest
amendament.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Gorodea, acesta este amendamentul pe care ÎI faceţi. Vă

rog să îl depuneţi la Secretarul General.

Domnul consilier general Stan Ion
Referitor la amendamentul făcut de domnul Gâf, este foarte bine,

dar probabil dumneavoastră aţi fost de acord când am votat şi eu
amendamentul meu, decât că l-au formulat altfel şi mi se pare mai bine
formulat al domnului Gâf, cu respectarea legislaţiei În vigoare decât În
conformitate cu legea, că nu există articol În conformitate cu legea.

Referitor la amendamentul făcut de colegul nostru, este ne
conform cu legea pentru că dacă ÎI dai În administrare, practic ar trebui
să facem aceeaşi chestie_~- toate parcurile şi atunci nu mai are
calitate. Dac de exer:nPI~~e fac ~c.ţiuni pentru cetăţenii sectorului
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5, sau acţiuni pentru copii, pentru bătrâni, deci este aceeaşi chestie
pentru că nu poţi să ai o limită de 50 persoane Mi se pare că este ne
conform cu legea, noi nu suntem de acord

Domnul consilier general Florescu Dragoş
Eu mă străduiesc să conving consilieri generali să nu adopte acest

amendament pentru că În momentul când dai În administrare ceva şi
discutăm aici clar de descentralizare, îl dăm În administrare dar de fapt
noi aprobăm. Este absurd. Eu nu cred că dacă noi dorim, Consiliul
General să facem o acţiune În parcul Izvor, consiliul local nu aprobă.
Deci, este aberant ori ÎI lăsăm la ALPAB şi cu asta basta, ori ÎI trecem la
sector şi ÎI administrează sectorul.

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
( . Domnule preşedinte, totuşi la un proiect de hotărâre ar trebui să

avem măcar un iniţiator, Deci, la acest proiect nu există nici măcar un
iniţiator, dacă sunteţi dumneavoastră şi domnul secretar, sunteţi
singurele persoane nominalizate aici. Trebuie un iniţiator şi la un proiect
de hotărâre.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este pe expunerea de motive.

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
Nu există decât o pagină, pe verso este doar hotărârea

163/04.08.2005. Nu de alta dar doream să Întreb iniţiatorul care sunt
părţile interesate la predarea - primirea acestui parc? Nu cred că vor fi
două părţi interesate.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este semnată expunerea de motive de domnul Mircea Raicu.

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
Nu este la proiect.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Veniţi să constataţi, Înseamnă că nu vi s-a dat o copie.

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
Domnule viceprimar, care sunt părţile interesate În predarea -

preluarea acestui parc? Aşa aţi for~lq~ dumneavoastră. Este art. 2.
;f" ~ NI',:,'o ~~ ro -1 ~'"

~ _ ~"J' .,--_____ • \_

;r~Q/ ---:\"', '\
#r.~f ~\ \ \ ~'5::='S:=~==_
, \\~'h\~! --- C'

i'o!\\ !- _,li C:-~o A -::::---'1 ~~~\ ': ~ ;c:-__ ~~~=
(l 3~~]<I~
o~G- ::::!::2/./ ,l' tq 22

"'" ~II .,;'" ~~ J Il, 1. _ "o ~
~~I,U\~~ '



Domnul viceprimar Mircea Raicu Cristian
Am să vă răspund la această Întrebare, nu există nimic ascuns

aici, Încă de dinainte de revoluţie au existat parcuri de genul Cişmigiu,
Herăstrău, Tineretului, etc. care au fost administrare de Primăria
Capitalei prin administraţiile sale şi au fost parcuri de sector, mai mici,
vezi Crângaşi, Izvor şi alte parcuri care au fost În administrarea ADP-ului
şi Izvorul a fost Înainte În administrarea ADP-ului. Unele dintre ele, În
mandatul trecut au trecut la capitală pentru ca noi să putem face nişte
investiţii pe ele, să le reabilităm. Acum le trecem Înapoi ca să fie În
Întretinerea sectoarelor. Nu este nici un secret, aceasta este motivatia.. .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Părţile interesate le găsiţi În titlu domnul Tănase, mai citiţi o dată

titlul şi o să reiasă foarte clar. Este vorba de Consiliul General al
/ Municipiului Bucureşti şi Consiliul Local al sectorului 5.
i

S-au făcut mai multe amendamente la acest proiect de hotărâre,
mai există vreun alt amendament? Nu mai există.

Supun la vot amendamentul domnului Ioan Gâf-Deac referitor la
completarea art. 1 cu formula "cu respectarea legislaţiei În vigoare"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Purcărea S.).

Acest amendament a fost adoptat.

Supun al vot amendamentul formulat de domnul Tiberiu Gorodea.
Cine este pentru? 8 voturi, Împotrivă? 21 voturi, abţineri? 15 voturi.
Acest amendament nu a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre În integralitatea lui, aşa cum a
fost el amendat şi completat.

Cine este pentru? 39 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 5 voturi
(Gorodea 1., Poteraşu C., Purcărea S., Tănase G., Niţu R.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, punctul numărul 13 pe
ordinea de zi pe care o aveţi se va discuta la sfârşit, urmează punctul 14,
proiect de hotărâre privind transmiterea unui teren În administrarea
Consiliului local al sectorului 2, În vederea realizării obiectivului de
investiţii "Pasaj suprateran Şoseaua Petricani-Bucureşti-Nord"

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 46 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâr~'ff"tost adoptat.
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind Împuternicirea Consiliului Local al sectorului 1 şi Consiliului
Local la sectorului 2 de a hotărî cu privire la asociere În vederea
realizării În comun a proiectului "Valorificarea potenţialului natural,
de mediu, turistic, de agrement şi de transport a salbei de lacuri de
pe râul Colentina: telegondolă şi amenajare salbă de lacuri de pe
râul Colentina"

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 39 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
privind solicitarea către Guvernul României de emitere a unei
Hotărâri privind aprobarea procedurii de expropriere pentru
imobilele rămase de expropriat, precum şi suma globală estimată a
despăgubirilor, În vederea continuării şi finalizării lucrării de interes
public local "Regularizarea traseului Bulevardul Tudor Vladimirescu
- Între Str. Cedrilor si Calea Rahovei"

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 46 voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea amplasamentelor situate În Pasajul din Piaţa
Universităţii pe care vor fi amenajate spaţii cu altă destinaţie decât
aceea de locuinţă, conform profilelor de activitate stabilite, precum
şi a documentaţiei de organizare a procedurii de licitaţie publică cu
strigare, În vederea Închirierii acestora

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 46 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Pasaj subteran Piaţa
Presei Libere"

Amendamente?

Domnul consilier general Stan Ion
Am cerut şi data trecută, nu ştim care sunt, ce sume, cât

înseamnă, cheltuieli? Ştiţi dumneavoastră mai mult decât noi? Nu reiese
de aici de ni ăleri. ~ A. N j'
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Se prezentase data trecuta studiul de fezabilitate făcut de Direcţia

de Transporturi, domnul Mădălin Dumitru, Domnul Stan aveţi În proiect
indicatorii tehnico-economici,

Domnul consilier general Stan Ion
Eu nu îi am aici, Este incompletă hotărârea mea,

c..,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt alte amendamente? Nu mai sunt.
Vă solicit cinci minute de pauză pentru consultări.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? 1 vot (Gorodea T.)
Pauză cinci minute.

Revenim, cu numărul 20 pe ordinea de zi pe care o aveţi
dumneavoastră în faţă, proiect de hotărâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de investiţii "Pasaj subteran Piaţa Presei Libere"

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 38 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

c,

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, şi anume numărul 8 pe
ordinea de zi pe care o aveţi în faţă, proiect de hotărâre privind
împuternicirea Consiliului Local al sectorului 6 de a hotărî cu privire
la Înfiinţarea unei societăţi comerciale cu răspundere limitată,
având ca asociat unic Consiliul local al sectorului 6 şi care are ca
principal obiect de activitate administrarea bunurilor imobile din
proprietatea Municipiului Bucureşti şi administrarea instituţiilor
aflate sub autoritatea Consiliului Local al sectorului 6

Amendamente?

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Aş vrea să vă rog ca acest punct, ca şi celălalt privind înfiinţarea

unor societăţi comerciale cu sectorul 1, având În vedere faptul că nu am
găsit Împreună cu, Comisia juridică o formă satisfăcătoare a formulării
ambelor hotărâri aş vrea să le amânăm pentru o şedinţă extraordinară
care urmează să aibă loc În aproximativ o săptămână.

25

Domnul consilier general Dincă Dumitru
tât la punctul numărul 8 cât şi la numărul 18 aş vrea să vă atrag
că indiferen e faptul că amânaţi aceste două proiecte pentru



viitor, vă spun că faceţi cea mai mare greşeală. Ca să faci un SRL să
administreze imobilele proprietatea municipiului Bucureşti şi pe deasupra
să administreze şi instituţiile publice ale respectivului sector mi se pare
că vă îndreptaţi În mod flagrant Împotriva legii. Pentru acest motiv eu
cred că dacă vom face această greşeală şi vom aproba ca cele două
sectoare să Îşi facă SRL-uri. Ce veţi face mâine când Guvernul va face
un SRL, când Cotroceniul va face un SRL şi ţara aceasta va fi condusă
de SRL-uri? Există instituţii abilitate în cadrul fiecărei structuri, că este
primărie de sector, că este Primăria Municipiului Bucureşti, că este
Guvern sau o altă structură care poate să administreze la fel de bine,
deci nu trebuie SRL-uri. SRL-urile sunt pentru altceva.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot amendamentul propus de domnul viceprimar Raicu,

/ practic amânarea acestui proiect pentru o şedinţă ulterioară.I .
Cine este pentru?· majc5i1tale--aevofuri, -Tmpoffivă? 1·· vof

(Scarlat H.), abţineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi, a fost amânat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind împuternicirea Consiliului Local al sectorului 1 de a hotărî
cu privire la înfiinţarea unei societăţi comerciale cu răspundere
limitată, având ca asociat unic Consiliul Local al sectorului 1 şi care
are ca principal obiect de activitate administrarea bunurilor imobile
din proprietatea Municipiului Bucureşti şi administrarea instituţiilor
aflate sub autoritatea Consiliului Local al sectorului 1

Domnul Raicu înţeleg că aveţi acelaşi amendament, propuneţi
amânarea?

( Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Amendamentul este acelaşi, rog amânarea pentru o şedinţă

ulterioară, extraordinară care urmează să aibă loc Într-o săptămână,
pentru o formulare satisfăcătoare împreună cu comisia juridică.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt şi alte amendamente? Nu mai sunt.
Supun la vot acest amendament.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? 1 vot

(Scarlat H.), abţineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost amânat.
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Trecem la ultimul proiect de hotărâre pe ordinea de zi de
astăzi,proiectul cu numărul 13 pe ordinea de zi pe care o aveţi În faţă,
proiect de hotărâre privind transmiterea a unui teren situat În Str.
Rodica f.n., sector 2, În administrarea Consiliului local al sectorului
2, În vederea realizării unui parc de utilitate publică

Amendamente?

Domnul consilier general Berbecaru Alin Dumitru
Fac un amendament, cu respectarea legilor În vigoare.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Staţi puţin domnul Berbecaru, eu vă propun să introducem acest

amendament la art. 1 din corpul hotărârii.
Deci, formularea va fi "se aprobă transmiterea terenului situat În

Str. Rodica f.n., În suprafaţă de 10.000 mp. identificat conform anexelor
1 şi 2 din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
administrarea Consiliului Local al sectorului 2, În vederea realizării unui
parc de utilitate publică, cu respectarea legilor În vigoare."

Domnul consilier general Scarlat Horia
Dragi colegi, există proiecte pe care să le trecem fără respectarea

legilor În vigoare? Vă Întreb, doar atât, există aşa ceva? Am avut aşa
ceva până acum? Mi se pare infantilă această chestie.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Scarlat, a fi sau a nu fi, sunteţi măcinat de probleme

existenţiale.
Bun, supun la vot amendamentul formulat de colegul nostru

domnul Berbecaru, pe care l-am citit mai devreme.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? 6 voturi (Poteraşu C., Scarlat H., Grigorescu R, Niţu R,
Tănase G., Purcărea S.).

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre În integralitatea lui.
Cine este pentru? 32 voturi. Domnul Hanţig, nu se poate se

numără greşit. Deci o să ÎI rog pe domnul Secretar General şi
Secreta'riatul Tehnic să ne asigure doi oameni al numărat. Împotrivă? O
voturi, abţineri? 6 voturi (Poteraşu C., Scarlat H., Grigorescu R, Niţu R,
Tănase G, Purcărea S.) ..

Acest proiect de hotăttf!!âr fost adoptat.
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Domnul Secretar General vă atrag atenţia public că am nevoie ca
În sală În timpul şedinţelor de consiliu să avem suportul tehnic necesar
astfel Încât numărătoarea să se facă În bune condiţii.

Cu aceasta declar Închise lucrările şedinţei extraordinare a
Consiliului General din data de 02.06.2009.

Şedinţa s-a Încheiat la orele 16.15.
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Verificat
Şef Birou
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